

9-14-18

This is a message from James Ward Elementary School.

Ms. Irene Yau will conduct two workshops to assist parents with the volunteer application process. If you are interested in the application process, please bring a state ID and join us Tuesday, September 18th at 8:15 AM or 3:00 PM in the Parent Room. Any parent or volunteer who already submitted an online application to become a Level 1 or Level 2 volunteer MUST submit a copy of his or her ID to the main office as soon as possible.

There will be a BAC election meeting at 8 AM on Wednesday, September 19th in Parent Room.

Only one application per family is required for the Family Income Form. Please submit to main office as soon as possible.

Join the parent mentor program at James Ward School! No experience or English speaking skills needed! Parents receive \$500 after 100 hours of volunteering. Program starts next month- October of 2018. If interested, contact Irene at the front desk to schedule an interview. Interviews will occur next week, September 17-21, Monday-Friday from 8-10 AM.

Have a great weekend!!!

家长们好！下面是华德小学的通知。

丘艾琳女士将举办两次培训会, 协助家长志愿者申请程序。如果您对申请过程感兴趣, 请携带州身份证, 并于 9 月 18 日星期二上午 8:15 或下午 3:00 到家长室参加培训。任何已提交在线申请成为 1 级或 2 级志愿者的家长或志愿者必须尽快向办公室提交其身份证复印件。

9 月 19 日星期三 上午 8 点, 家长咨询委员会将在家长室举行选举会议。

家庭收入表只要求每个家庭提交一份申请。请尽快提交给办公室。

请参加华德小学的家长志愿者(辅导员)计划! 您不需要有经验或英语口语技能! 在完成 100 小时的志愿工作后, 家长可获得 500 美元酬金。计划在下个月-2018 年 10 月开始。如果您感兴趣, 请联系艾琳女士, 在前台安排面试时间。面试将在下周, 9 月 17-21 日, 星期一至星期五, 上午 8-10 点进行。

祝周末愉快!!! 谢谢!